
Hierbij de beantwoording van de vragen van mevr De Boer Rookhuiszen. De vragen zijn gesteld naar 
aanleiding van de bijeenkomst d.d. 16 mei over de ontwikkelingen in de inkoop WMO/Jeugd 2023.    
  
Vraag 
Ik wil graag weten of deze vaststelling een bevoegdheid van het college was of dat wij als raad dit 
hadden dienen vast te stellen?  
Antwoord:  
Het gaat om uitvoering. Hierbij draagt het college zorg voor en legt vast,  de regels voor de inkoop en 
aanbesteding van goederen, werken en diensten. Het is dus aan het college om de inkoop strategie 
vast te stellen.  
  
Vraag: 
Ook het benodigde budget hiervoor beschikbaar stellen, had dit niet apart besloten moeten worden 
door de gemeenteraad? Dat deze daarna verwerkt diende te worden is logisch, maar hadden we dat 
niet eerst als raad dienen te besluiten? 
Antwoord:  
Zie de beantwoording van vraag 1.  Het college heeft ingestemd met de inkoopstrategie, met behulp 
van de beleidsmatige kaders van het door de raad vastgestelde beleidskader Bouwen aan Sociale 
Kracht. Ter implementatie van de inkoopstrategie is een regionale programma organisatie opgezet. 
Het hiervoor benodigde budget is verwerkt in de tweede berap 2021 en de perspectiefnota 2022. 
 


